

20. October 2022

City Hall

Vacancies: Municipality of Bocholt is looking for reinforcement

Apply now until November 5

In the building department there is a vacancy for a civil engineer, architect or urban planner.

In addition, a city building inspector trainee will be hired.

In the fire department, senior fire chiefs and chief fire chiefs are being sought.

Social Services has an opening for a case manager with a focus on health promotion for the unemployed.

The School of Music is seeking an instructor to teach accordion.

Application deadline is November 5, 2022.

For more information and to apply online, visit www.bocholt.de/rathaus/karriere.





BOCHOLT

*Stellen Sie
sich vor!*

Die Stadt Bocholt als familienfreundliches Unternehmen und attraktive Arbeitgeberin hat folgende Stellen zu besetzen:

- **Bauingenieur/-in, Architekt/-in oder Stadtplaner/-in für die Geschäftsbereiche Stadtplanung und Bauordnung** (m/w/d)
- **Stadtbauoberinspektoranwärter/-in für die Geschäftsbereiche Stadtplanung und Bauordnung** (m/w/d)
- **Ober- und Hauptbrandmeister/-innen** (m/w/d)
- **Fallmanager/-in mit dem Schwerpunkt Gesundheitsförderung bei Erwerbslosen** (m/w/d)
- **Musikschullehrkraft Akkordeon** (m/w/d)

Weitere Informationen zu den Stellenausschreibungen finden Sie unter: bocholt.de/rathaus/karriere. Wir freuen uns auf Ihre Bewerbung über unser Online-Portal bis zum 5. November 2022.

Bürgermeister der Stadt Bocholt
Kaiser-Wilhelm-Str. 52 – 58
46395 Bocholt



stadtbocholt_karriere



*Stadt sucht Personal: Stellenanzeige Stadt Bocholt aus Oktober 2022
© Stadt Bocholt*